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Abstract (en)
In a positive-displacement machine for compressible media, each half (7, 7') of the housing has two conveying chambers (11, 11') offset by
approximately 180 DEG in relation to one another and running in a helical shape from an inlet (12, 12') to an outlet (13). Each conveying chamber
is assigned a displacement member engaging in it which, as a helical-shaped bar (3, 3'), is held perpendicular on a disc-shaped rotor (1) which
can be driven eccentrically in relation to the housing. For guiding this rotor, a second guide eccentric arrangement (26, 27), arranged at a distance
from the first drive eccentric arrangement (23, 24) is provided in the housing. The guide shaft (27) and the main shaft (24) are driven by a common
transmission gear (9, 16, 10), which at the same time undertakes the synchronisation and the required transmission. <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Verdrängermaschine für kompressible Medien weist jede Gehäusehälfte (7, 7') zwei um ca. 180° gegeneinander versetzte und spiralförmig
von einem Einlass (12,12') zu einem Auslass (13) verlaufenden Förderräume (11,11') auf. Jedem Förderraum ist ein in diesen eingreifenden
Verdrängerkörper zugeordnet, der als spiralförmige Leiste (3,3') senkrecht auf einem gegenüber dem Gehäuse exzentrisch antreibbaren
scheibenförmigen Läufer (1) gehalten ist. Zu dessen Führung ist im Gehäuse eine zu einer ersten Antriebsexzenteranordnung (23,24) mit
Abstand angeordnete zweite Führungsexzenteranordnung (26,27) vorgesehen. Die Führungswelle (27) und die Hauptwelle (24) werden über ein
gemeinsames Vorgelege-Getriebe (9,16,10) angetrieben, welches gleichzeitig die Synchronisierung und die gewünschte Uebersetzung übernimmt.
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